



Promotional campaign	حملة ترويجية
<p>Nature of permission:</p> <p>Promotional campaign that runs for a period of time and ends with a drawing which offers cash or other prizes.</p> <p>Conditions and Required documents:</p> <ol style="list-style-type: none">1-Fill up the application.2- Copy of the trade license.3- Marketing contract between the owner and real estate a broker office4- copy of the colored advertisement design in Arabic and English5- Letter that a brief on the campaign and the prizes offered. <p>Notice:</p> <ul style="list-style-type: none">• Brokers, developers and the projects that are going to be marketed must be registered in RERA-RAK; marketing contract must contain the project details.• Permission fees applied.• Validity of the permission in for two months only.	<p>وصف التصريح:</p> <p>هي الحملات الترويجية التي من خلالها يتم تقديم تسهيلات او جوائز سواءاً عينية او نقدية وتكون محددة عن طريق سحبوات او تقديم تسهيلات عند شراء العقارات.</p> <p>الشروط والمستندات المطلوبة:</p> <ol style="list-style-type: none">1. تعبئة الاستمارة2. نسخة من الرخصة التجارية3. عقد تسويق بين مالك العقار ومكتب الوساطة4. نسخة ملونة من تصميم و نص الإعلان ويجب أن يكون باللغة العربية و الانجليزية5. رسالة نصية عن الحملة و الجوائز. <p>ملاحظة:</p> <ul style="list-style-type: none">• يجب على الوسطاء العقاريين و المطورين و المشاريع المراد تسويقها أن تكون مسجلة في ادارة التنظيم العقاري و يجب ذكر تفاصيل العقار في العقد• التصريح خاضع للرسوم• مدة التصريح شهرين فقط